

Alberta

L. Beveridge
Laurie Beveridge
Director of Vital Statistics



Extrait certifié conforme
de l'enregistrement
de naissance,
Edmonton, Alberta, Canada.

Sex
Sexe M

Date Issued
Délivré le **Oct 22, 2007**



This certificate is a valuable foundation identity document.
Theft or loss of this document could lead to identity theft or financial loss.
This document:

- contains numerous security features for your protection;
 - is invalid if altered or laminated;
 - should be stored in a secure place; and carried only when absolutely necessary.
- This certificate has been issued under authority of the *Vital Statistics Act*. Use of this certificate is subject to the conditions of the Act. The certificate may be recalled, cancelled or invalidated in accordance with the Act.

Ce certificat est un document d'identité de base très important.
Le vol ou la perte de ce document peut entraîner une usurpation d'identité ou des pertes financières.

Ce document :

- compte de nombreux dispositifs de sécurité pour votre protection;
- devient nul s'il est modifié ou plastifié;
- doit être gardé dans un endroit sûr; ne le portez sur vous que si cela est absolument nécessaire.

Ce certificat a été délivré en vertu de la *Loi sur les statistiques de l'état civil* et son utilisation est régie par les conditions de cette *Loi*. Il peut être révoqué, annulé ou invalidé conformément à la *Loi*.



CANADA

BIRTH
CERTIFICATE
CERTIFICAT
DE NAISSANCE



CANADA CANADA CANADA CANADA CANADA CANADA
CANADA CANADA CANADA CANADA CANADA CANADA
CANADA CANADA CANADA CANADA CANADA CANADA
CANADA CANADA CANADA CANADA CANADA CANADA



A B 9 8 7 6 5 4 3 1